
Komst Amazon: zegen of ramp?
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Het is een beetje als de intocht van Sinterklaas: de komst van Amazon. Voordat het zover was, gonsde het al
van geruchten en meningen. Vanaf vandaag is het zover. Nu is de vraag: is de komst van Amazon een zegen
of een ramp?

De fijnslijpers zullen zeggen: geen van beide, maar feit is wel dat de meningen op verschillende fora (kijk bv
maar eens bij Tips uit het Boekenvak op Facebook) al flink de ronde doen. Boekhandelaren en uitgevers krijgen
onvermijdelijk te maken met Amazon.
De vraag is: wat denkt u? Wie heeft er het meeste last of profijt van? Of is juist alleen de lezer/consument de
winnaar? geef uw mening op onze poll. Staat uw mening er niet bij of heeft u behoefte e.e.a te nuanceren,
aarzel niet hieronder te reageren.
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